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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF  

Poř. číslo zápisu:  24 

Datum zasedání:  25. 05. 2016 

Přítomni:  Bernatík, Buryová, Chmielová, Klepková Vodová, Koštuříková, Kuric, 
Nikorjak, Šeligová, Verner 

Omluveni:  Cibuľová, Dziadková, Franěk, Macura 

Hosté:   Stavárek 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 
2. Studijní a zkušební řád doktorských studijních programů SU OPF v Karviné 
3. X. změna Organizačního řádu SU OPF v Karviné 
4. XI. změna Statutu SU OPF v Karviné 
5. Různé 

 
1. Úvod, schválení programu 
 
Na úvod předsedkyně senátu přivítala přítomné senátory i pana děkana a konstatovala, že 
Akademický senát je usnášeníschopný. Poté dr. Koštuříková vyjmenovala jednotlivé body 
programu a požádala o případné návrhy na úpravu. Přítomní členové senátu s navrženým 
programem vyslovili souhlas. Žádný další bod programu nebyl navržen. Předsedkyně senátu dále 
navrhla, aby předkládané vnitřní předpisy fakulty byly představeny současně vzhledem k tomu, 
že jejich úpravy a změny se týkají jediné skutečnosti, kterou je transformace ÚDS. Rozprava a 
hlasování pak proběhne samostatně u každého dokumentu. 
 
Hlasování:  
Pro:   9  Proti: 0   Zdrželi se:  0   
 
 
2. Studijní a zkušební řád doktorských studijních programů SU OPF v Karviné 
3. X. změna Organizačního řádu SU OPF v Karviné 
4. XI. změna Statutu SU OPF v Karviné 
 
Dokumenty představil děkan fakulty, prof. Stavárek, který na úvod stručně vysvětlil hlavní 
filozofii, resp. důvody, které vedly vedení SU OPF k rozhodnutí o zrušení Ústavu doktorských 
studií a převedení jeho činnosti a administrace pod rezort vědy a výzkumu. Podotkl, že vedení se 
touto myšlenkou zabývalo již delší dobu. Hlavní důvody byly: 

- klesající počet studentů v doktorském studiu a to jak uchazečů o tento typ studia, tak 
absolventů doktorského studia na výstupu, 

- srovnání se strukturou jiných univerzit, na kterých je agenda doktorského studia součástí 
oblasti vědy a výzkumu. 
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Dále prof. Stavárek upozornil na důležitou skutečnost, že Oborová rada nadále bude zachována 
beze změn se svými dosavadními činnostmi a pravomocemi. 
Dr. Koštuříková doplnila, že se zúčastnila schůzky proděkana pro vědu a výzkum doc. Tvrdoně 
s předsedou legislativní komise dr. Fraňkem, na které byly změny projednány. Dr. Koštuříková 
informovala senátory, že nebylo shledáno nic závadného vyjma několika formulačních drobností, 
které byly upraveny.  
 
Předsedkyně senátu poděkovala za představení materiálů a připomněla, že nyní proběhne diskuse 
a hlasování k jednotlivým dokumentům. 
 
Dr. Koštuříková požádala o případné připomínky a dotazy k prvnímu dokumentu. 
 
Dr. Bernatík se dotázal, zda se zánikem ÚDS zanikne automaticky funkce jeho vedoucího. Prof. 
Stavárek tuto skutečnost potvrdil. 
 
Předsedkyně senátu zahájila hlasování o Studijním a zkušebním řádu doktorských studijních 
programů SU OPF v Karviné. 
 
Hlasování:  
Pro:   9  Proti: 0   Zdrželi se:  0   
 
Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 
schvaluje Studijní a zkušební řád doktorských studijních programů SU OPF v Karviné. 
 
 
Předsedkyně senátu vyzvala k rozpravě k X. změně Organizačního řádu SU OPF. 
 
Žádný ze senátorů se nepřihlásil o slovo. 
 
Hlasování:  
Pro:   9  Proti: 0   Zdrželi se:  0   
 
Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 
schvaluje X. změnu Organizačního řádu SU OPF v Karviné. 
 
 
Nakonec dr. Koštuříková zahájila diskuzi k XI. změně Statutu SU OPF. 
 
Ani k tomuto bodu nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 
 
Hlasování:  
Pro:   9  Proti: 0   Zdrželi se:  0   
 
Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 
schvaluje XI. změnu Statutu SU OPF v Karviné. 
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Děkan fakulty na závěr doplnil, že schválené znění všech projednávaných dokumentů bude 
zasláno prof. Englišovi a bude předloženo na jednání AS SU dne 14. 6. 2016, kterému bude 
přítomna předsedkyně AS SU OPF dr. Koštuříková, aby zodpověděla případné dotazy senátorů.  
 
5. Různé 
 
Otevřený dopis - 17. listopad 
 
Předsedkyně senátu informovala přítomné o tom, že v polovině května obdržela od 
místopředsedy AS LF UP v Olomouci mail obsahující otevřený dopis, který senátoři již dostali 
k dispozici. V dopise vyzývá olomoucký fakultní senát celou akademickou obec k diskuzi o tom, 
jak důstojně připomínat 17. listopad, a dává ke zvážení návrh např. na společnou manifestační 
cestu z rodiště Jana Opletala na Albertov. 
Dr. Koštuříková se osobně domnívá, že se jedná o reakci na loňskou oslavu 17. listopadu, kdy si 
studenti nemohli připomenout tento svátek tradičním způsobem kvůli shromáždění, kterého se 
účastnil prezident Zeman. Dnes však je již zřejmé, že k podobnému incidentu nedojde, neboť 
shromáždění 17. 11. na Albertově uspořádá UK v Praze, která chce ve spolupráci se studentskými 
organizacemi uspořádat důstojnou připomínku událostí z let 1939 a 1989. Na základě těchto 
skutečností je přesvědčena, že letošní uctění památky listopadových událostí bude již opět 
v tradičním duchu.  
Poté předsedkyně senátu vyzvala přítomné k diskusi, zda a jakým způsobem se senát 
k otevřenému dopisu vyjádří. 
Po krátké diskuzi obecně k oslavám událostí ze 17. listopadu 1939 a 1989 a organizaci těchto 
oslav se senátoři shodli na tom, že bude vhodné zaslat mail s informací, že AS SU OPF danou 
záležitost projednal, oceňuje snahu a aktivitu iniciátorů navrhované akce a s ohledem na již 
zmíněné skutečnosti věří, že letošní oslava a připomínka listopadových událostí proběhne 
důstojným způsobem.  
 
 
Organizace výuky 
 
Dále se v bodě různé dotázal dr. Bernatík zástupců studentské komory, zda se na ně obrátili 
studenti za účelem řešení určitých problémů v organizaci výuky, neboť se na něj dříve obrátili 
s žádostí o řešení a po následné konzultaci je odkázal na studentské senátory, kterým tato aktivita 
na jednání senátu (studijní komise) více přísluší. Jednalo se o skutečnost vynechávání hodin ze 
strany vyučujících a následné přesouvání do hodin kolidujících se semináři jiných předmětů, 
apod. Zástupci studentské komory odpověděli, že nikoliv. 
 
Tím bylo jednání AS SU OPF ukončeno.  
 
Příští řádné zasedání AS SU OPF se uskuteční 22. 6. 2016 ve 12:30 hod. v místnosti A 308.  
 
Za správnost:  
Ing. Ivana Koštuříková, Ph.D. 
 
Zapsala:  
Mgr. Dagmar Sohrová 
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Usnesení ze zasedání AS SU OPF ze dne 25. 5. 2016 
 

1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 
v Karviné schvaluje Studijní a zkušební řád doktorských studijních programů SU OPF 
v Karviné. 

2. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 
v Karviné schvaluje X. změnu Organizačního řádu SU OPF v Karviné. 

3. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 
v Karviné schvaluje XI. změnu Statutu SU OPF v Karviné. 
 
 
 

 
 
Ing. Ivana Koštuříková, Ph.D. 
předsedkyně AS SU OPF 
 


